



菲沙崙教會 長老提名表格

根據菲沙崙教會的章程，會友提名，第 7.6 和 7.6.1 節規定：

任何三 (3) 名合資格會友可以提名其他候選人，可透過書面形式遞交提名表格給主任牧師發佈。

被提名者必須在提名表格提交給主任牧師前同意被提名。

提名長老候選人的名字： _____

長老候選人簽名： _____ 日期： _____

我已禱告細閱“長老提名和甄選指引”的內容，並承諾遵守“教牧長老公約”。

有好名聲的菲沙崙教會會友名字： _____

菲沙崙教會會友簽名： _____ 日期： _____

有好名聲的菲沙崙教會會友名字： _____

菲沙崙教會會友簽名： _____ 日期： _____

有好名聲的菲沙崙教會會友名字： _____

菲沙崙教會會友簽名： _____ 日期： _____

長老提名表格必須在 2024 年 3 月 31 日之前遞交到主任牧師 - 陳永豐牧師的電子郵件中 abe@fraserlands.ca。

主任牧師簽名： _____ 日期： _____



FRASER LANDS CHURCH ELDER NOMINATION FORM

According to the FLC Bylaws, Nominations by Members, Section 7.6 and 7.6.1 states:

Additional nominations may be made by any three (3) eligible members by submitting the name in writing on an approved nomination form to the Senior Pastor for posting.

The proposed nominee must consent to being nominated before a nomination form is submitted to the Senior Pastor.

Name of Proposed Elder Nominee: _____

Signature of Nominee: _____ **Date:** _____

I have prayerfully reflected on the FLC Elder Nomination and Selection Guidelines and pledge to adhere to the FLC Pastors and Elders Covenant.

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

The Elder Nomination Form must be received by the Senior Pastor, Rev. Abe Chan, at abe@fraserlands.ca by March 31, 2024.

Signature of Senior Pastor: _____ Date: _____